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Gødvadskolen vil have fokus på… 

 

Kommende skoleår fastholder Gødvadskolen et fokus på ”Deltagelsesmuligheder for alle 

børn”. 

 

Sidste år havde skolen et særligt fokus på trivsel, mellemformer og fællesskab. I kommende 

skoleår har skolen et særligt fokus på faglig trivsel samt organisering og fysiske rammer i 

forbindelse med, at skolen fremadrettet vokser med 1 – 2 klasser for hvert år frem til 2029. 

Herefter vender elevtallet og Gødvadskolen bliver en to-sporet skole. 

 

Fordi vi kan se at… 

 

Gødvadskolen har en indskoling, hvor data viser en positiv udvikling. 

På mellemtrinnet ser vi ikke samme tydelige udvikling. Den faglige trivsel falder og vi er 

fortsat ikke på samme høje niveau i forhold til støtte og inspiration, som vi ønsker som 

skole. 

 

 

 

Og vi forventer, at… 

 

Et fokus på faglig trivsel er med til at sikre motivation og et løft især på mellemtrinnet. 

Vi forventer også, at det faktum, at skolen vil vokse de kommende år kan bruges positivt. Vi 

vil have et særligt fokus på, hvordan vi organiserer os i lokaler og udnytter den kapacitet 

skolen har til rådighed. Vi vil have fokus på velovervejede og involverende beslutninger 

omkring kommende b, som også er en ressource for skolen, når skolen kommer tilbage til at 

være en to-sporet skole. 

 

Hovedkonklusioner fra de data vi står på er, at … 

 

Gødvadskolen har en positiv udvikling i de data der tilgår skolen omkring indskolingen, men 

at man på mellemtrinnet falder en smule i forhold til fagligtrivsel, støtte og inspiration, samt 

ro og orden. Det er vores ambition at løfte dette gennem de tiltag, der allerede er iværksat, 

samt et særligt fokus på faglig trivsel. 

 

 

 

 


